

Title (en)
METHOD FOR DETECTING IN SEROPOSITIVE INDIVIDUALS DNA SEQUENCES OF THE RETROVIRUS HTLV III-LAV AND KIT FOR IMPLEMENTING SUCH METHOD.

Title (de)
VERFAHREN ZUR FESTSTELLUNG VON DNS-SEQUENZEN DES RETROVIRUS HTLV III-LAV IN SEROPOSITIVEN INDIVIDUEN UND TESTVORRICHTUNG DAFÜR.

Title (fr)
PROCEDE POUR LE DEPISTAGE, CHEZ LES INDIVIDUS SEROPOSITIFS DES SEQUENCES D'ADN DU RETROVIRUS HTLV III-LAV ET COFFRET POUR SA MISE EN UVRE.

Publication
EP 0270642 A1 19880615 (FR)

Application
EP 87904056 A 19870618

Priority
FR 8608873 A 19860619

Abstract (en)
[origin: WO8707912A1] Method, based on the general technique of molecular hybridation, for the detection in seropositive individuals of DNA sequences of the retrovirus HTLV III-LAV. The invention also relates to a kit for implementing such method. Application to the detection of AIDS in seropositive individuals .

Abstract (fr)
Procédé basé sur la technique générale d'hybridation moléculaire, pour le dépistage, chez les individus séropositifs, des séquences d'ADN du rétrovirus HTLV III-LAV. Elle a également pour objet un coffret pour la mise en oeuvre du procédé. Application au dépistage du SIDA chez les individus séropositifs.

IPC 1-7
C12Q 1/70; **C12Q 1/68**

IPC 8 full level
G01N 33/50 (2006.01); **C12N 15/00** (2006.01); **C12N 15/09** (2006.01); **C12Q 1/68** (2018.01); **C12Q 1/70** (2006.01); **C12R 1/91** (2006.01)

CPC (source: EP)
C12Q 1/68 (2013.01); **C12Q 1/703** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8707912A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8707912 A1 19871230; EP 0270642 A1 19880615; FR 2600342 A1 19871224; FR 2600342 B1 19891117; JP H01500008 A 19890112

DOCDB simple family (application)
FR 8700228 W 19870618; EP 87904056 A 19870618; FR 8608873 A 19860619; JP 50376087 A 19870618